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Protokół Nr XXII/2020
z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 23 września 2020 roku
godzina rozpoczęciaz I|z07
godzina zakofirczeniaz 112 46

miejsce: Sala Narad Urzędu Gminy Mietków

Sesję Rady Gminy w dniu 23.09.2020 r, otwotzył'a Przewodnicząca Rady Gminy Mietków -

Hęlena Artymowicz słowami ''otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', przywltała wszystkich
zebranych, stwierdziła' że jest quorum do podejmowania uchwał (obecnych było 11 Radnych ) - lista
obecności Radnych oraz ltsta obecności osób zaproszonych, biorących ttdziat. w sesji stanowią
zaŁącznikrr I if do niniejszego protokołu.

- Za|ączniknr 1,,2 . lisĘ obecnoŚci

Następnie Przewodni cząca Rady odczytaŁaporządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Informacja w sprawie uwag zgŁoszonych do protokołuzpoprzedniej sesji z dnia 27.a8.20Z0 r.
3. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działartiach w okresie między sesjami.
4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał w okresie między sesjami.
5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na tięnaleŻyte wykonywanie swoich zadń

przez dyrektorów Szkoły Podstawowej im. ojca Swiętego Jana Pawła II w Mietkowie oraz
Publicznego Przedszkola w Mietkowie.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiarty budżetu Gminy na2020 rok.
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej p.w.

Niepokalanego Poczęcia NMP w Maniowię Wielkim.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/130|2020 Rady Gminy Mietków z drria

f7 sierpnia 2020 r. w sprawie szczegóŁowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w
schroniskach dla osób bezdomnych.

9. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Mietków.
10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Mietków.
11. Interpelacje i zapytania radnych.
1 2. odpow iędzi na interpelacj e z poptzedtiej sesj i.
13. Wolne wnioski, informacje i zapsĄanta.
I 4. Zarri<nięcie S esi i.

Ad.2
Przewodnicząca Rady poinformowała, ie nl'e zgŁoszono zadnych uwag do treści sporządzonego
protokołu z XXI sesji Rady Gminy z dniaŻ7.08,2020 r.

Ad .3

Przewo dnic ząca zŁoiyła sprawozdania o działaniach w okre sie między sesj ami :

- W dniu 03.09.2020 r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie
rozpatrzetia skargi z dnia 20.08.2020 r. na nienalezyte wykonywanie swoich zadan przez
Dyrektorów Szkoły Podstawowej im. ojca Swiętego Jana Pawła II w Mietkowie oraz
Publicznego Przedszkola w Mietkowie.



- W dniu 2I.09.2020 r. odbyło się posiedzenie Komisji Infrastruktury Społecznej doĘczące
funkcjonowania Gminnej Biblioteki Publicznej , azwł'aszczafi|ii w Milinie.

Ad.4
Wójt _Adam Kozarowicz złoiyt. sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji:

Ad.5.

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na niena|eŻyte wykonywanie swoich zadań przez
dyrektorów Szkoły Podstawowej im. ojca Swiętego Jana Pawła II w Mietkowie oraz Publicznego
Przedszkola w Mietkowie. Projekt uchwały odczsĄał. Przewodnicz4cy Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji - Radny Janusz Albert.

Głosowało 11 radnych _ oddano 11 głosów ,,Zd,' , Przewodnicząca stwierdziła, Że uchwała
zostałapodjęta jednogłośnie. Głosowanie imięnne wrazz podjętą uchwałą stanowią załącnik nr 3 do
niniejszego protokołu

Załączniknr 3 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na
nienależyte wykonywanie swoichzadańprzez dyrektorów SzkoĘ Podstawowej im. ojca

UchwaĘ których wykonanie powierza się Wójtowi Gmtny

Nr uchwały Data
podjęcia Czego doĘczy Uwagi

xxv127/2020 27.08.2020Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 rok Uchwała weszfa w życie.

xxr/128t2020 27.08.2020Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowei Gminv Mietków Uchwała weszła w żrycie.

xxutf9/2020 f7.08.2020 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Wrocławskiemu.

Uchwała weszław Ęcie,

xxvt30/2020 f7.08.2020
Uchwała w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia
odpłatności zapobyt w schroniskach dla osób
bezdomnych.

Uchwała została
opublikowana w Dzienniku
Urzędowym Województwa
Dolnoślqskiego w dniu
07.09.2020 r. jednakie, ze
względu na uwagi organu
nadzorczego do tęksu
uchwĄ zostaną
wprowadzone zmiany.

xxuL3Uf020 f7.08.2020
Uchwała w sprawie nadania nazw ulic Czereśniowa i
Wiśniowa w miejscowości Borzygniew, Gmina
Mietków.

Uchwała została Uchwała
została opublikowana w
Dzienniku Urzędowym
Wojewódfwa
Dolnośląskiego w dniu
07,09.20f0 r. i weszła w
życie z dnięm22,09,2020 r.



Świętego Jana Pawła II w Mietkowie oraz Publicznego Przedszkola w Mietkowie.
Projekt uchwaĘ odczytał'Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i PeĘcji - Radny
Janusz Albert.

Ad.6 .

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu Gminy na 2020 r. Projekt uchwały przedstawiła
Skarbnik Regina Ozga.

Głosowało 11 radnych _ oddano 11 głosów ,,za,,. Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wraz z podjętą uchwałą stanowią zaŁącmik nr 4 do
niniejszego protokołu

Za|ącznik nr 4 _ głosowanie imienne i uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy na
2020 rok.

1|d.7.

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Niepokalane-
go PoczęciaNMP w Marriowie Wielkim.

Projekt uchwały przedstawił wójt Gminy Miętków.

Głosowało 11 radnych _ oddano 11 głosów ,,za',. Przewodnicząca stwierdziła, Że uchwata została
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wraz z podjętą uchwałą stanowią załącznik nr 5 do
niniejszego protokołu

Załączniknr 5 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej Pa.
rafii Rzymskokatolickiej p.w. Niepokalanego Poczęcia NMPw Maniowie Wielkim.

Ad .8
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/I3012020 Rady Gminy Mietków z dnia27 sierp-
nia20f0 r. w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatlrości zapobyt w schroniskach dla osób
bezdomnych.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Mietkowie.

Głosowało 11 radnych _ oddano 11 głosów ,'za,,.Przewodrttcząca stwierdziła, ze uchwałazostała
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wtaz z podjętą uchwałą stanowią załącznik nr 6 do
niniejszego protokołu

ZaNącznik nr 6 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie zmiany uchwaĘ nr
xxll130l2020 Rady Gminy Mietków z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie szczegółowych
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób bezdomnych.

Ad.9
Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Mietków.

Proj ekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków.



Głosowało 11 radnych - oddano 11 głosów ,,za,'.Ptzewodnicząca stwierdziła, ze uchwaŁa została pod-
jęta jednogłośnię. Głosowanie imienne wrazz podjętą uchwałą stanowią załącznik nr 7 do niniejszego
protokołu ,

Załączniknr 7 _ glosowanie imienne i uchwała w sprawie odwołania Skarbnika Gminy
Mietków.

Po zakończonym głosowaniu Wójt oraz Przewodnicząca Rady Gminy z}oŻy|i na ręce Pani Reginy
ozgi bukiet kwiatów wTaz z podziękowaniem za długoletnią i dobrą pracę narzecz Gminy Mietków.
Głos zabrała także Pani Regina ozga, ktora podziękowała za współpracę i zapewniła, Że w każdej
chwili moinaltczyć, na jej pomoc i wsparcie.

Ad. 10
Podjęcie uchwĄ w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Mietków.

Głos zabrał wójt, który poprosił aby przez głosowaniem kandydatka na Skarbnika - Pani Adriana Ko-
lenda, przedstawiła swoją osobę oraz dorobek zawodowy'
Gtos zabrała Pani Adriana Kolenda, kt&a przedstawiła przebieg wykształcenia oruz kariery zawodo-
wej. Jak nadmieniła, posiada kieruŃowe wykształcenie oraz 16-letni staż pracy zarowno w firmach
prywatnych, jak i jednostkach publicznych. Swoją ścieikę zawodow4 rozpoczęław 2004 r. jako księ-
gowa' w latach f008-20I4 pracowała w Gminie Długołęka jako inspektor ds. księgowoŚci budzetowej
oraz księgowości podatkowej. od20I4 r. swoją karierę zawodową zwięał.az Krajowym Biurem Wy-
borczym gdzie pracowaŁana stanowiskach starszego księgowego oraz głównego księgowe. W trakcię
pracy zawodowej ukonczyła także studia podyplomowe o specjalności rachunkowośó budzetowa i fi-
nanse publiczne na Uniwers1tecie Ekonomicznym we Wrocławiu, atakŻe kurs kandydatów na głów-
nego księgowego prowadzony przez Stowarzyszenie Księgowych w Polsce. Posiada także certyfikat
uprawniający do prowadzęnia do usługowego prowadzenia ksiąg rachunkowych.
Na koniec swojego wystąpienia Pani Adriana Kolenda wyraziła nadzieję, Że jej wykształcenie oraz
doświadczenie zawodowe przyczynią się do efektyrłmej pracy narzecz rozwoju Gminy Mietków oraz
pomogą spełnió zamierzenia załoŻonę na początku kadencj i.

Następnie Przewodnic ząca Rady Gminy Mietków odczylałaproj ekt uchwały.
Głosowało 11 radnych _ oddano 11 głosów ,,za,,.Przewodnicząca stwierdziła, Że uchwała została pod-
jęta jednogłośnie.

Po zakoirczonym głosowaniu Wójt oraz Przewodnicząca Rady złoiy|i gratulacje nowo powołanej Pani
Skarbnik.

Ad .  11

Interpelacj e i zapytania radnych .

Nie zgło szono interpelacji or az zapytai.

Ad.  12.

Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.



Na poprzedniej sesji nie zgłoszono interpelacjt oraz zapytafi,

Ad. 13. Wolne wnioski. informacje i zap)rtania.

Głos zabrał Wójt' który poinformował, Że do Starostwa Powiatowęgo wę Wrocławiu zostało złoŻone
pismo w sposób kompleksowy poruSzające tematykę poruszaną dotychczas przez Radnych i miesz-
kńców, doĘczące inwestycji na drogach (m.in. w sprawie spowalniaczy ruchu w Maniowie
Wielkim). Pismo to zostanie takie przekazarLe Radnemu Powiatowemu z prośbą o wspieranie Gminy
Mietków w tym zakresie.

Koleją kwestią jest burza, która przeszła nad Gminą Mietków dwa tygodnie temu, gdzie największe
straty były w Domanicach (zniszczeniu uległy 4 budynki oraz park w Domanicach). W tym miejscu
Wójt złożsĄ podziękowania druhom z oSŁ pracownikom ZakJadu Gospodarki Komunalnej oraz
mieszkańcom Domanic Za pomoc sąsiedzką dla osób poszkodowanych.

Następną spraw4' jest przebieg autostrady A4. Jak nadmienił Wójt, GDDKiA wśród opcji przebiegu
nowej autostrady jest opcja przebiegu ptzez tęren Gminy Mietków. Nasze stanowisko jest przeciwne
gdyŻrozwiqzanie to jest niekorzystne dla Gminy Mietków i chciałem nasze dotychczasowe działartia
poptzeć bezpośrednim spotkanięm z Dyrektorem wrocławskiego oddziału GDDKi A, gdzie poprosi-
łęmteŻ o pomoc paniąPoseł RPAgnieszkę Soin. Dzięki jej wsparciu udało się wspólnie odbyó to spo-
tkanie, Pani Poseł była iywo zainteresowana tematyką, podczas spotkania w1toczyłem wszystkie
mozliwe argumenty, począwszy na obniżeniu komfortu iyciapoprzez zwiększenie ryzyka powodzio-
wego na ochronie przyrody koncząc. Wszystko to zostało wysłuchane, ale skomentowany w sposób
ogólny, i ostatecznie otrzymałem informację, Że do finałowego rozsttzvgnięcia brane są pod uwagę
dwie opcje: albo przebieg starym korytaruemA4' albo nowy biegnący przez Gminę Mietków. I to
właśnie te warianty zostały skierowane do Studium Techniczno _ Ekonomiczno _ Środowiskowego.
Natomiast rozstrzygnięcie nastąpi mniej więcej za rck. Finalnie Pani Dyrekt or uznała, żze to, co zosta-
ło przedstawione to jedynie interes lokalny, zaś autostrada jest obiektem strategicznym dla całego kra-
ju i w ostatecznym rozrachunku to interes kraju jest najważniejszy. Jak zapewnił Wójt nie będziemy
ustawaó w działaniach aby wpłynąó na to, by autostrada nie przebiegała przez teren Gminy Mietków.
Pani Poseł po zakonczonym spotkaniu stwierdziła, ie jednak argumenty przyiloczone na spotkaniu zo-
staną w tyle głowy decydentów i nie był to z pewnością stracony czas. W tym miejscu Wójt podzięko-
wał Pani Poseł za udzielone wsparcie i pomoc w tej sprawie.

Poniewaz nie było więcej pytań Przewodni czqcaogłosiła zamknięcie sesji.

Ad" 14. Zarinięcie sesji.

Przewodniczącazarnknęta sesję słowami ,,Zarrtykam sesję Rady Gminy Mietków'' ipodziękowataza
udział.

P r
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Helena Rr{yr\rłe:wicl:

Podinspekt

Gabri . żygadło


